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Vi har desværre måttet sige farvel til et af vores bestyrelsesmedlemmer, Per 
Godiksen. Per afgik ved døden d.18. februar 2022. Ære være hans minde.

Da vi startede sæsonen var vi 48 spillende medlemmer. Det er en nedgang 
på 8 medlemmer ift. sidste år. Dog har vi i år kunnet gennemføre næsten hele
sæsonen. Der var nemlig de 2 første gange i januar, hvor vi aflyste pga. for 
mange syge og for få afløsere. Vi har dog en fornemmelse af, at vores 
medlemmer er glade for at komme til at sidde ved bridgebordet igen. 

Vi fik sat navne på vores appeludvalg, som nu består af Lars Bo J., Michael 
M. og Flemming N. Jeg kan vist roligt sige, at de heldigvis sjældent bliver 
belemret med arbejde.

Klubbens hjemmeside har ikke altid været opdateret. Det beklager vi, da 
opdateringen ikke er nem at sætte sig ind i. Per tog opgaven med at sætte sig
ind i det. Det kom til at køre godt, men nu mangler vi en eller to, der vil sætte 
sig ind i at få hjemmesiden til at fungere.
 
Klubmester for par bliver offentliggjort i aften, men der er 2 par, der kan vinde.
Klubmester for hold i A-rækken blev Lars Bo, Leif, Eigil og Gunnar. B-rækken 
blev vundet af Yvonne, Steen, Claus og Søren. C-rækken blev vundet af 
Kirsten, Jytte, Per og Arne. Tillykke til jer alle. 
 
Vi skulle have afholdt Regionsmesterskabet for seniorer, men det blev 
desværre aflyst pga. for få tilmeldte. Juleafslutningen blev afviklet, og vi 
havde en rigtig hyggelig aften med stor deltagelse. 

Vores traditionelle dameparturnering fik vi gennemført i år med deltagelse af 
64 spillere. Det var dog ikke uden problemer, men Flemming fik det til at ”gå 
op” søndag formiddag pga. sene afbud. 1000 tak til Flemming for afvikling af 
dameparturnering. Også en tak til Jens Kristian for at hjælpe Flemming. En 
stor tak til Birte for lagkagerne, og til Lars Bo og Michael N. for hjælpen.   
 
Der er lavet en samarbejdsaftale mellem Seniorbridgen og Aars Bridgeklub. 
Bestyrelsen håber på, at det kommer til en sammenlægning i denne sæson, 
således at der bliver fælles vedtægter, fælles bestyrelse og et udvalg for 
Seniorbridgen.



Afløsere kan vi ikke undvære og jeg vil benytte lejligheden til at sige tak til alle
dem, der træder til, når der er brug for det. Uden jer ville det være umuligt at 
gennemføre vores turneringer.
Tak til Aktivitetscentret for lån af lokaler og tak til Birte og Jonas for hjælp 
med kaffe, service og opvask. Tak til Jette for kortlægningen. 
Tak til Flemming Nielsen for turneringstilrettelæggelse og turneringsledelse. 
Tak til Ove Sondrup Jensen og Søren A. Sørensen for revision af vort 
regnskab. 
Et kæmpe stort tak til de ildsjæle, som møder op 30 minutter før hver aften og
hjælper med at sætte borde, stole, bridgemates og meldekasser op og tak til 
alle dem, der hjælper til med oprydningen efter hver spilleaften.
 
En stor tak til alle for at være med til at gøre tirsdag aften til en rar og 
behagelig oplevelse. 

Til sidst vil jeg gerne takke resten af bestyrelsen for en stor arbejdsindsats og
et godt samarbejde, men vil igen i år sige, at der bliver en del at arbejde med 
i den kommende sæson. Det har været svært indimellem at være formand i 
denne sæson, da vi har haft udefra kommende besværligheder. Der sidder 
dog medlemmer i bestyrelsen, som rigtig gerne vil lave noget for Aars 
Bridgeklub. Tak skal I have.
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